
Bramdrup Vandværk  

Bestyrelsesmøde den 7. oktober 2018 kl. 9 hos Kristian 

Deltagere: Kristian, Stig, Julius, Rene og Martin. 

 

Dagsorden: 

1) Økonomi: 

Kassebeholdningen pr. 7/10 2018 på 192.621,71 kr. 

 

Det blev besluttet af bestyrelsen, at hensætte midler løbende på separat konto til udskiftning af 

vandure og ledningsnet. 

Der hensættes nu 100.000 kr. 

 

Fjernaflæste vandmålere blev drøftet.  

I dag betaler vandværket ca. 53 kr. pr. måler for aflæsning, afregning og administration hos Provas. 

 

Kristian undersøger pris på digitale vandmålere (for 80 målere). Kristian kan selv montere disse 

målere.  

Vandværket har lige nu restancer hos 2 andelshavere. 

 

2) Vandværkets drift: 

Stig fortæller, at der indimellem er for høj vandstand i renvandsbeholderen grundet fejl på 

sensorer, så pumpen ikke altid slår til. Vandstanden må ikke være for høj i beholderen. 

Kristian undersøger dette hos VandSchmidt.  

 

3) Maling indvendigt i vandværket: 

På mødet var opstart forventet i uge 41 

 

4) Hjemmesiden: 

Den nuværende løsning, hvor Michael fra Moltrup lægger dokumenter (analyser af vandprøver 

m.m.) på hjemmesiden for bestyrelsen, kan ikke fortsætte, da Michael ikke længere har tid.  

Kristian vil forsøge at finde en anden løsning. 

 

5) Vandrådsmøde den 25/10 2018 i Forsamlingshuset i Hammelev: 

Dagsorden til mødet er sendt ud til bestyrelsen, og blev gennemgået og drøftet. Kristian, Julius og 

Martin deltager i mødet.  

 

6) Eventuelt:  

o Vandværket skal teste for et nyt pesticid (DMT), hvilket vil øge udgiften pr. vandprøve og 

analyse med ca. 750 kr. Dette vil allerede træde i kraft ved næste vandprøve, som tages i 

november (2 undersøgelser pr.år). 



o Vandværket har modtaget en henvendelse fra Frøs Herred Sparekasse (Vandværkets bank) 

vedrørende nye regler for hvidvaskning af penge, oplyser Julius. Bestyrelsen skal indsende 

en række personlige oplysninger. Dette vil Julius og Kristian dog undersøge nærmere. 

o Næste generalforsamling ligger i marts 2019.  

o Næste møde afholdes sidst i november.      

 


